

Power of Attorney

We, the undersigned, FRANNET GLOBAL, LLC, our address at 10302 Brookridge Village Boulevard, Suite 201, Louisville, Kentucky 40291, U.S.A., hereby appoint **EMIRATES ADVOCATES**, Attorneys & Counsellors at Law, of PO Box 93030, Dubai, UAE to be our true and lawful agents and attorneys in the United Arab Emirates to do and perform the following acts and deeds on our behalf:

1. To file, register and renew our patents, industrial designs, trademarks, copyrights and neighbouring rights, franchise licenses, technology transfer licenses, commercial and distribution agencies and domain names and to record all changes and dispositions affecting these matters.
2. To prepare, sign and file all documents and information required by the competent authorities for registration, renewal and protection of the said rights and transactions.
3. To prepare, file and follow-up arguments, appeals, oppositions and counterstatements with all competent administrative and judicial authorities.
4. To initiate and pursue complaints, civil suits and criminal actions with the competent administrative governmental authorities and courts of law of all types and grades to protect our proprietary rights in patents, designs, trademarks, copyrights and neighbouring rights, franchise licenses, technology transfer licenses, commercial and distribution agencies and domain names.
5. To receive and serve summons, appeal and execute decisions and judgments, pay official fees, receive and deliver amounts, conduct negotiations and accept conciliations and settlements.
6. To appoint any person they consider suitable to perform all or any part of the foregoing powers and authorities.

توكيل

نحن الموقعون أدناه:
عنواننا:

بهذا نعين الإمارات للمحاماة (محامون و مستشارون قانونيون) عنوانهم ص.ب. 93030، دبي، الإمارات العربية المتحدة، وكلاء عنا وممثلين لنا في الإمارات العربية المتحدة للقيام بما يلي:

- 1 - إيداع وتسجيل وتجديد براءات الاختراع والنماذج الصناعية والعلامات التجارية و حقوق المؤلف و الحقوق المجاورة و تراخيص الامتياز و نقل التقنية و عقود الوكالات التجارية و التوزيع و أسماء المواقع على الإنترنت و قيد كافة التغييرات و التصرفات التي تطرأ على هذه الأمور.
 - 2 - إعداد وتوقيع وإيداع كافة المستندات والبيانات المطلوبة لدى الجهات المختصة فيما يتعلق بتسجيل وتجديد وحماية الحقوق و المعاملات المذكورة.
 - 3 - إعداد وإيداع ومتابعة التظلمات والاعتراضات و الردود على الاعتراضات أمام الجهات الإدارية والقضائية المختصة.
 - 4 - إقامة ومباشرة الشكاوى والدعاوى المدنية والجنائية نيابة عنا أمام الجهات الإدارية الحكومية و المحاكم القضائية المختصة بكافة أنواعها ودرجاتها لحماية حقوقنا في براءات الاختراع والنماذج الصناعية والعلامات التجارية و حقوق المؤلف و الحقوق المجاورة و تراخيص الامتياز و نقل التقنية و عقود الوكالات التجارية و التوزيع و أسماء المواقع على الإنترنت.
 - 5 - استلام وتسليم التبليغات واستئناف القرارات و الأحكام وتنفيذها و دفع الرسوم و قبض وتسليم المبالغ والتفاوض وقبول الصلح و التسويات.
 - 6 - تعيين أي شخص آخر يرونه مناسباً للاضطلاع بكل أو أي من الصلاحيات والسلطات الواردة في هذا التوكيل.
- يطلب و يلغى هذا التوكيل كافة التوكيلات السابقة التي ربما صدرت فيما يتصل بذات الأمور المذكورة.

صدر في : بتاريخ:

الاسم:

This Power of Attorney supercedes and cancels all previous Powers of Attorney which we may have issued in respect of the same matters.

STATE OF KENTUCKY

COUNTY OF JEFFERSON

التوقيع:

On this 5th day of August, 2015, before me Sheri A Boyer (Notary Public) the undersigned officer, personally appeared **Jania Bailey**, known personally to me to be the CEO of **FranNet, LLC**, and that she, as such officer, being authorized to do so, executed the foregoing instrument .

الصفة:

IN WITNESS WHEREOF I have hereunto set my hand and official seal.

Issued at Louisville, KY this 6th day of Aug, 2015

Name: Jania Bailey

Signature: Jania Bailey

Position: President : CEO

Notary Public
Commonwealth of Kentucky

My Commission Expires: November, 16, 2016